
Høringssvar fra Vor Frue Sogns menighedsråd vedr. Folkehuset i Carl Blochs 
Gade 

 
Menighedsrådet har igennem længere tid afsøgt mulighederne for at etablere en 
tilstedeværelse i området omkring Godsbanen og dermed også i nærheden af 
Folkehuset i Carl Blochs Gade. 
 
De seneste 10 år er befolkningstallet i sognet vokset til næsten det dobbelte, og 
langt de fleste af disse mange tilflyttere bor i området omkring Godsbanen. Den 
voldsomme byudvikling, der har været i området, forventes at fortsætte de næste 
mange år. 
 
Det virker derfor også helt forkert at lukke et Folkehus i denne del af byen, der er i 
så voldsom vækst. 
 
Vor Frue Kirke har indtil nu over årene benyttet os af Folkehuset i Carl Blochs Gade, 
og det vil vi fortsat gerne kunne gøre. Derfor er det glædeligt, at "Styregruppen for 
fremtidens folkehuse" indbyder til et samarbejde om den fremtidige brug af 
folkehusene. Det samarbejde vil menighedsrådet i Vor Frue Sogn gerne deltage i. 
 
Vi ser dermed frem til at deltage i et mulighedsstudie og derigennem få afdækket 
fremtidige synergier for brug af Folkehuset i Carl Blochs Gade, så der kan skabes 
nogle bedre og mere varige løsninger for borgerne lokalt. 
  
Med venlig hilsen 
Vor Frue Sogns menighedsråd 

 


